
Referat af bestyrelsesmøde den 12.10.24

Tilstede:
Bo Thune, Michael Danty Rügge og
Tina Doktor Hansen

Inviteret: Pladsmand Linda Jørding

Referent: Tina Doktor Hansen

Pkt. 1.
Status på klubhuset

Vi er godt i mål med klubhuset, takket være jer der har budt ind med jeres hjælp, tak for det!

Vi mangler lidt malerarbejde indendørs, som forventes færdigt i løbet af uge 42.
Elektrikeren kommer og tilslutter strømmen, så snart malerarbejdet er færdigt.

Herefter skal gulvet lægges på, og køkkenet sættes op.

Alle fliser på den 60㎡ store terrasse er lagt. Og flot ser det ud!

Bo leder efter en tømrer, der kan lave overdækningen til terrassen. Vi håber, at kunne
komme i mål, inden det bliver vinter.

Bo og Michael kigger på låsesystem til klubhuset.

Pkt. 2.
Status på pladsen

Brian er ved at køre flis ud på stien i skoven. Det forventes færdigt den kommende lørdag.

Runddelen er nedtaget og vi er i gang med en større renovering. Den bliver malet og der
kommer en ny plade på, med et skridsikkert underlag.

Til foråret vil vi gerne have malet containerne, så det bliver ens og pænt at se på.

Vi er i gang med at få lavet nogle nye skilte til pladsen, med de nye pladsregler.

Pkt. 3.
Kommunen

Intet nyt!



Pkt. 4
Evt.

-Pr. 1 januar 2025 kommer der nogle ændringer til det eksisterende
prøveprogram.
Pt. er ændringer som vist på billedet herunder.

Vi går ud fra at der snart kommer noget mere officielt, også fra DKK, og så melder vi
naturligvis dette ud.

-Vi forsøger os med et “Rally - for sjov” hold.
Vi arbejder på konceptet, og kører det pt. hver anden uge. Kom og prøv det!

-Har du nogen ideer eller andet, så er du velkommen til at kontakte bestyrelsen.
Vi tager gerne imod input fra medlemmerne.

-Vi opfordrer, og appellerer stadig til, at alle er med til at stoppe rygter i kredsen.
Hvis det handler om kredsen, så kontakt endelig én fra bestyrelsen.

“Sammen lykkes vi bedst, og det er sjovest at løfte i flok!”


